

March 13, 2015

Dear friends,

We will be holding our 2015 Family Medicine Conference (formerly Annual Scientific Assembly) on June 4, 5 & 6, 2015 in Moncton . This conference gathers physicians from all across New Brunswick for a 3-day Continuing Professional Development conference on topics pertinent to family medicine.

Our vision for the residents of New Brunswick is to have timely access to quality care provided by physicians who are committed to our lifelong learning requirements. Our Family Medicine Conference is one step further towards our vision.

This conference can only be made possible with financial support from our exhibitors and sponsors. Should you be interested in supporting us, there is one of 2 ways you may do this:

The first option is to **Participate as an exhibitor**; this year, we are able to accommodate 11 exhibitors. Our conference will take place at the Crowne Plaza in Moncton and we are expecting an attendance in between 50 to 100. Exhibitors at our conference get the chance to network with family physicians and other health care professional and discuss emerging health care issues. During this 3-day conference, participants are free to visit exhibitors during the following times:

Friday June 5, 2015

7:30am to 8am – 30 mins

9:45am to 10:15am – 30 mins

12:30 to 1:45pm – 1 hr 15 mins

Saturday June 6, 2015

7:30am to 8am – 30 mins

10:15am to 10:45am – 30 mins

12:30pm to 1:30pm – 1 hr

As an exhibitor, we will display your logo and financial support on our website.

You are also welcomed to attend our banquet on Friday June 5, 2015 from 7pm to 10pm, provided no promotional activity takes place. Banquet tickets are available for purchase. During the banquet, we will display your logo and financial support on our 3 projector screens.

The second way you may contribute is by **being a sponsor** of our conference. We have 3 levels of contributions:

- As a bronze Sponsor, you may contribute from \$100 - \$500.
- As a Silver Sponsor, you may contribute from \$501 to \$1000.
- As a Gold Sponsor, you may contribute over \$1001.

As a Sponsor, we will display your logo and level of sponsorship on our website and our program which will be emailed to all members of the Atlantic Provinces and is mailed to all physicians in New Brunswick. Also, we will display your logo and financial support on our 3 projector screens during the banquet. *In order for your logo to be displayed in our program, we require notice of your sponsorship prior to March 24th, 2015.*

To register as an exhibitor or sponsor, please do so by visiting our website: <http://www.nbcfp.ca/cpd/fmc/>

Thank you very much for your support.

Karine DeGrâce

Executive Administrator / Administratrice executive

Le 13 mars 2015

Chers amis,

Nous tiendrons notre Conférence en médecine familiale 2015 (anciennement Assemblée scientifique annuelle) les 4, 5 et 6 juin, 2015 à Moncton. Cette conférence réunit des médecins de partout au Nouveau-Brunswick pour une conférence de 3 jours de développement professionnel continu sur des sujets pertinents à la médecine familiale.

Notre vision pour les résidents du Nouveau-Brunswick est d'avoir accès en temps opportun à des soins de qualité dispensés par les médecins qui s'engagent à nos exigences en matière de développement professionnel continu. Notre Conférence en médecine familiale est une étape vers cette vision.

Cette conférence peut être rendue possible grâce au soutien financier de nos exposants et commanditaires. Si vous êtes intéressé à nous soutenir, il y a deux façons que vous pouvez le faire:

La première option est de **participer en tant qu'exposant**; cette année, nous sommes capable de recevoir 11 exposants. La conférence aura lieu à l'hôtel Crowne Plaza à Moncton et nous attendons une participation entre 50 à 100. Les exposants à notre conférence ont la chance de réseauter avec des médecins de famille et autre professionnel de la santé et de discuter de sujets importants en soins de santé. Au cours de cette conférence de 3 jours, les participants sont libres de visiter les exposants pendant les périodes suivantes:

Vendredi 5 juin 2015
7h30am à 8h00am - 30 min
09h45am à 10h15am - 30 min
12h30pm à 13h45 pm- 1h 15 min

Samedi 6 juin 2015
7h30am à 8h00am - 30 min
10h15am à 10h45am - 30 min
12h30pm à 13h30pm - 1 h

En tant qu'exposant, nous allons afficher votre logo et soutien financier sur notre site.

Vous êtes également invité à nous joindre à notre banquet vendredi 5 juin, 2015 de 19 heures à 22 heures, à condition qu'aucune activité de promotion n'ait lieu. Des billets pour le banquet sont disponibles pour achat. Au cours du banquet, nous allons également afficher votre logo et soutien financier sur nos 3 écrans de projecteurs.

La deuxième façon, vous pouvez nous soutenir est **d'être un commanditaire de notre conférence**. Nous avons 3 niveaux de contributions:

- En tant que commanditaire Bronze, vous pouvez contribuer de 100 \$ à 500 \$.
- En tant que commanditaire Argent, vous pouvez contribuer de 501 \$ à 1000 \$.
- En tant que commanditaire Or, vous pouvez contribuer plus \$ 1,001.

En tant que commanditaires, nous allons afficher votre logo et niveau de commandite sur notre site web ainsi qu'à l'intérieur de notre programme qui est envoyé par courriel à tous les membres des provinces de l'Atlantique et est posté à tous les médecins du Nouveau-Brunswick. Nous allons également afficher votre logo et soutien financier sur nos 3 écrans de projecteurs durant notre banquet. *Afin d'afficher votre logo dans notre programme, vous devez nous aviser de votre commandite avant le 24 mars, 2015.*

Pour vous inscrire en tant qu'exposant ou commanditaire, veuillez SVP visiter notre site web:
www.nbcfp.ca/cpd/fmc/

Merci beaucoup pour votre soutien.

Karine DeGrâce
Administrateur exécutif / Administratrice exécutive